
 
 

 

 

Notulen vergadering Adviesraad Sociaal Domein 24 mei 2023 

 

Aanwezig: Anton Mauritz, Piet Barten, Wim van Olderen,  Alize Tijssen, Bastiaan 

van Leersum, Elisabeth van der Lugt en Niels Dirksen. 

 

 Afwezig met kennisgeving: Willem van de Hatert 

___________________________________________________________________ 

 

1. Opening door voorzitter. 

 

2. Anton vraagt een ieder hoe het met hem/haar gaat. Als er geen bijzonderheden 

zijn, wordt de agenda vastgesteld. 

 

3.  De notulen van de vergadering d.d. 29-03-2023 worden vastgesteld en 

goedgekeurd. 

De vraag wordt gesteld of de gemeente kan zien hoe vaak de ASD wordt bezocht op 

de website. 

  

4. Mededelingen voorzitter: geen 

  

5. Ingekomen stukken: 

- Naar aanleiding van een ontmoeting met Cora Ouddijk (dementieconsulent) 

waarbij duidelijk werd dat zij vaak wordt gedubbeld wordt door een WMO 

consulent vraagt Bastiaan of de werkwijze niet effectiever kan. Hierop is een 

mail gestuurd naar Maarten van Rosmalen. Op 22 juni kwam er een reactie 

van Ursula Arends, beleidsadviseur WMO. De reactie was nogal pittig en  is 

rondgestuurd. Bespreken op overleg in september. 

- Het gespreksverslag van Willem met Welzijn Rivierstroom 

- Webinar dementie 12/6 wordt door Willem bezocht 

- Workshop Jeugd 12/9 wordt bezocht door Elisabeth 

- Online bijeenkomst leden 14/9 wordt door Piet bezocht 

- 25/5 hebben Anton en Bastiaan een afspraak met CDA Neder Betuwe 

  

  6. Actielijst vergadering. Geen actuele punten. 

 



 7. Rondvraag. 

- Bastiaan doet voorstel om andere groepen, dan gedaan, aan te boren in 

verband met onze naamsbekendheid. Omdat Willem er niet bij is, zal deze 

vraag worden besproken tijdens de volgende vergadering.  

- Wat kan de ASD betekenen voor beleidszaken op jeugdgebied in de 

gemeente? Er is 24 mei een mail gestuurd aan Maarten over dit onderwerp. 

Nog geen reactie. We worden wel door Anouk Peters van harte uitgenodigd 

om te komen praten.  

- Wim wil graag weten of er een vervanging voor hem komt uit de ASD bij 

Werkzaak. Al pratend is afgesproken dat Wim nog minimaal 1 jaar zijn plek in 

de Werkzaak houdt. In september 2024 wordt geëvalueerd of zijn positie        

( vanaf 1-1-2024 geen ASD lid meer)houdbaar is. 

- een vraag/opmerking van Bastiaan over een pilot binnen de gemeente met 

het oog op vroegsignalering. De notulist is helaas kwijt wat hierover is 

afgesproken. 

 

 

8. De voorzitter sluit 21.00 uur de vergadering en wenst een ieder een mooie zomer 

toe. 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

 

   

  

  

  

 

 

 


